
Aan het College van B&W van Horst aan de Maas 

p/a Postbus 6005 

5960 AA Horst 

 

Horst, 3 januari 2018 

Betreft: 1. procedure m.b.t. vergunningverlening bouw “Polenhotel” Greenport 

 2. WOB-verzoek 

 

Geacht College, 

 

Op maandag 24 december jl. ontvingen de leden van de Klankbordgroep (die Otto Work Force heeft 

opgericht in verband met de plannen van de bouw van een “Polenhotel” op Greenport) een mail. 

In die mail schreef Frank van Gool van Otto Work Force: “… afgelopen week (is) door het College van 

Burgemeester en Wethouders van Gemeente Horst aan de Maas de vergunning voor LH Greenport 

(..) verleend. We zullen in januari met de bouw starten en de planning is dat in mei de eerste 

bewoners arriveren. Om je op de hoogte te houden over de voortgang willen we 4 februari om 18.00 

uur een volgend klankbordoverleg organiseren”. 

 

Naar aanleiding van deze mail maken wij als Werkgroep Arbeidsmigranten ernstig bezwaar tegen de 

manier waarop door Otto Work Force én door u gehandeld is in deze kwestie. In onderstaande willen 

wij graag ons bezwaar uiteenzetten: 

1. Door het college van B&W (en de gemeenteraad) van Horst aan de Maas wordt keer op keer 

gesteld dat een (goede) dialoog tussen de initiatiefnemer voor huisvesting van 

arbeidsmigranten en de omwonenden een voorwaarde is voor het verlenen van een 

vergunning. Op gemerkt dient te worden dat er van een deugdelijke dialoog in het geval van 

Otto Work Force geen sprake is geweest. Er heeft één keer een informatiebijeenkomst plaats 

gevonden, waar alleen de omwonenden aanwezig mochten zijn, die van Otto Work Force 

een uitnodiging hadden ontvangen en zeer eenzijdig verliep (in de vorm van “zo gaan we het 

doen en zo komt het er. Punt!!”). En vervolgens heeft er één bijeenkomst plaatsgevonden 

van de klankbordgroep, waarin vijf omwonenden zitting hebben. In die klankbordgroep heeft 

– voor alle duidelijkheid – nog geen dialoog plaatsgevonden. Er zijn vragen gesteld die nog 

niet beantwoord zijn en er is een aanbod gedaan om met Otto Work Force te gaan kijken in 

Waalwijk, waar een vergelijkbaar “Polenhotel” is gebouwd. Als klap op de vuurpijl krijgen de 

vijf leden van de klankbordgroep te horen dat de volgende bijeenkomst plaatsvindt nadat het 

bedrijf al gestart is met de bouw van het “Polenhotel”.  

VRAAG: Bent u van mening dat hier sprake is van een dialoog die voldoet aan de 

kwaliteitseisen die aan zulk een dialoog gesteld mogen worden en zoals door u ervaren bij de 

dialoog tussen omwonenden en Van Dijck in America? En zo nee, wat was dan de reden dat u 

besloot toch de vergunning te verlenen aan Otto Work Force voor de bouw van het 

“Polenhotel”? 

2. Op de gemeentelijke pagina in de Hallo van 20 december 2018 wordt – onder de rubriek 

“Bekendmakingen” slechts vermeld dat er ‘bekendmakingen” zijn met betrekking tot een 

aantal in de publicatie genoemde adressen per dorp in de gemeente Horst aan de Maas, 

maar er staat niet bij waarover de bekendmaking verder gaat. Wil men meer weten dan 

wordt men verwezen naar de website “officielebekendmakingen.nl”. Op deze wijze moet je 

als burger al heel specifiek geïnformeerd zijn over specifieke plannen, wil je uit deze 

publicatie op kunnen maken dat het wellicht van belang kan zijn informatie op te zoeken. 



Wil je rechtstreeks via de website van de gemeente Horst aan de Maas informatie vergaren 

en weet je niet welke zoekterm je moet gebruiken, dan vind je geen informatie. Bijvoorbeeld: 

bij het invoeren van de zoekterm “Vergunningen” verschijnt geen enkel zoekresultaat en ook 

zoektermen gelieerd aan – in dit geval – “Greenport” of “Otto Work Force” leiden tot niets. 

De werkwijze die de gemeente in deze volgt wekt de indruk dat het college juist zo minimaal 

mogelijk wil informeren over voor burgers wellicht belangrijke zaken, om daarmee kritiek of 

bezwaren zoveel mogelijk te voorkomen. 

In uw bekendmaking van de vergunningverlening betreffende Otto Work Force staat 

daarbovenop nog eens dat de stukken inzake die vergunningverlening niet ter inzage zijn 

gelegd in de Informatiehoek, zoals normaal gesproken wel gebeurt. Verwezen wordt naar het 

Team Vergunningen waar contact mee opgenomen kan worden. Dit versterkt de indruk dat 

het college het burgers zo moeilijk mogelijk wil maken zelfstandig informatie te verzamelen. 

In ieder geval kan geconcludeerd worden, dat de dienstverlenende houding van het college 

in deze als (te) beperkt omschreven kan worden. 

VRAAG: Bent u met ons van mening dat het van belang is dat burgers optimaal geïnformeerd 

worden over zaken die de gemeente regelt en waar zij direct of indirect mee te maken 

krijgen en dat informatie via de Hallo optimaal moet zijn en dat de website van de gemeente 

in deze digitale tijd daarnaast een essentiële rol dient te spelen? Wat is de reden dat de 

vergunning en het feit dat u de vergunning verleend heeft, niet rechtstreeks te vinden is op 

de site van de gemeente? En wat is de reden dat de stukken niet gewoon ter inzage worden 

gelegd? 

3. De vergunning is verleend op 20 december jl. – voor zover wij hebben kunnen nagaan – en 

op 24 december jl. zijn enkele omwonenden geïnformeerd. Het verlenen van de vergunning 

zo vlak voor kerstmis verhoogt de kans dat mensen (in dit geval m.n. de omwonenden) niet 

op de hoogte zijn van de vergunningverlening en/of niet de ruimte hebben adequaat te 

reageren op de vergunningverlening, zeker als er sprake is van bezwaren tegen de komst van 

het “Polenhotel”.  

VRAAG: Wat is de reden dat u besloten heeft de vergunning net vóór Kerstmis te verlenen en 

daarbij geen rekening te houden met de mogelijkheden van omwonenden om adequaat te 

reageren, gezien de kerstperiode? 

4. Steeds duidelijker wordt wat zich afspeelt (ook regionaal) rondom de huisvesting van 

arbeidsmigranten. Zo kunnen we wijzen op de besluiten van het college d.d. 8-3-‘18 (m.b.t. 

de vele vergunningaanvragen voor huisvesting van arbeidsmigranten waarmee de gemeente 

overspoeld wordt) die geheim gehouden worden en de manier waarop ten aanzien van de 

vergunningverlening aan Otto Work Force geïnformeerd wordt (zie hiervoor). Juist deze 

geheimzinnigdoenerij leidt tot nog meer onrust met betrekking tot arbeidsmigranten dan er 

al bestaat onder burgers. Het leidt tot wantrouwen over de manier waarop met burgers in 

het algemeen en buurtbewoners in het bijzonder wordt omgegaan bij deze kwestie. 

VRAAG: Bent u bereid in het vervolg alle burgers in het algemeen en de direct betrokkenen 

in het bijzonder via de kanalen die u als gemeente ter beschikking staan optimaal en zonder 

terughoudendheid te informeren? 

 

Naast de vragen die we in voorgaande hebben geformuleerd verzoeken wij u - met een beroep op de 

wet openbaarheid van bestuur (WOB) - het navolgende te doen toekomen: de volledige schriftelijke 

correspondentie (waaronder brieven, e-mails en alle andere schriftelijke uitingsvormen) vanaf het 

moment dat u met Otto Work Force contacten heeft inzake de huisvesting van arbeidsmigranten in 

Horst aan de Maas tot en met heden, die uitgewisseld is tussen de gemeente (d.w.z. met de leden 



van het college van B&W, het College van B&W in zijn geheel, met ambtenaren van de gemeente 

Horst aan de Maas  en met alle andere personen die namens of in opdracht van B&W 

werkzaamheden uitoefen(d)en) en Otto Work Force (waaronder inbegrepen alle aan Otto Work 

Force gelieerde of ingeschakelde bedrijven die betrokken zijn bij de huisvesting van 

arbeidsmigranten) en met personen vanuit, namens of in opdracht van Otto Work Force. Het verzoek 

omvat ook (concept) gespreksverslagen van overleg. Aangezien het overwegend informatie betreft 

met betrekking tot de omgevingsvergunning en geen van de weigeringsgronden van de WOB van 

toepassing zijn, dient u de gevraagde stukken te overleggen. 

 

Wij verzoeken u dringend vóór 15 januari de vragen in deze brief te beantwoorden. Met betrekking 

tot het verzoek in het kader van de WOB verzoeken wij u de gevraagde stukken eveneens vóór 15 

januari a.s. ter beschikking te stellen, maar in ieder geval binnen de wettelijke termijn van 4 weken 

bedoelde stukken te overleggen (artikel 6 lid 1 WOB). 

 

In afwachting van die reactie, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul Geurts (namens de Werkgroep Arbeidsmigranten). 

 

Cc: gemeenteraad van Horst aan de Maas 

 Otto Work Force 

 Dagblad de Limburger, Hallo Horst aan de Maas en andere media 


